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Betreft: Zienswijze ontwerp regeling jacht, konijn en haas

Geachte mevrouw Van der Wal-Zeggelink,

Wildbeheereenheid Krimpenerwaard vertegenwoordigd 175 jagende leden en heeft een werkgebied 
van 15.000 hectare. Dit werkgebied ligt tussen dorpskeren Krimpen aan den IJssel, Schoonhoven en 
Haastrecht. Binnen onze WBE worden voornamelijk ganzen, hazen en eenden benut en beheerd.

Middels dit schrijven maken wij als WBE-bestuur, namens onze leden gebruik van de mogelijkheid 
om onze zienswijze te geven op de ontwerp regeling waarin de jacht op het haas en het konijn voor 
het komende jaar gesloten gaat worden. 

Wij zijn het totaal niet eens met het voorgenomen besluit om de volgende redenen;

- Uitgangspunten besluit

Wij zijn van mening dat de wildsoorten haas en konijn ten onrechte op de rode lijst geplaatst zijn. 
De gegevens die gebruikt zijn komen niet overeen met de werkelijkheid en de methode die gebruikt 
is kan ook geen representatief beeld brengen. 
Daarnaast zijn de gegevens die de FBE`s over de afgelopen 10 jaar verzameld heeft niet 
geraadpleegd, terwijl deze juist bedoeld zijn om een beeld te vormen van de wildstand. Deze 
gegevens worden jaarlijks door tellers met kennis van veld en fauna verzameld. 
Ons inziens onverantwoord en onprofessioneel om een besluit met dusdanig grote gevolgen te 
baseren op deze informatie. 

- Geen duurzaam besluit

Jagers vormen al generaties een constante factor in het benutten en het beheer van de wildstand. 
Velden zijn vaak al generaties in handen van dezelfde familie die hier met kennis, betrokken en 
zorgvuldig mee omgaan. Wild heeft waarde, en waarde wordt gekoesterd. Dit leidt tot 
duurzaamheid.

Daarnaast leveren jagers ook een belangrijke bijdrage rondom maatschappelijke problemen. Denk 
hierbij aan het voorkomen van faunaschade en het bijdragen aan de verkeersveiligheid.

Met het sluiten van de jacht gaat een groot gedeelte van de kennis en betrokkenheid verloren en valt 
een netwerk van professionele vrijwilligers weg, waar de overheid zelf nota bene op terug valt als het 
gaat om het voorkomen van faunaschade of het verbeteren van de verkeersveiligheid.



Daarnaast is er ook veel samenwerking tussen weidevogelcollectieven en TBO`s om gezamenlijk te 
werken aan andere natuurdoelstellingen zoals het behouden of verbeteren van de weidevogelstand.

Ook dit gaat met uw voorgenomen besluit verloren.

Wij zijn blij dat de minister benadrukt in haar schrijven dat naar haar mening de jacht niet de 
hoofdoorzaak is, of beperkt bijdraagt, aan de ongunstige staat van instandhouding, en wijst op zaken 
als intensivering van de landbouw, habitatverlies en afgenomen kwaliteit van het leefgebied. 

Alle jacht akte houders zijn professioneel opgeleid, en hebben een door u erkende en vereiste 
examens succesvol afgelegd, worden continu gecontroleerd en hebben jarenlange kennis en ervaring 
opgebouwd. Zij zijn dus goed in staat om terzake deskundig, naar eer en geweten voor jacht 
noodzakelijke afwegingen te maken. En weidelijk te oogsten naar draadkracht van eigen veld. 

Er is geen aanleiding of juridische noodzaak voor deze uiterst ingrijpende maatregel. Daarom het 
indringende verzoek af te zien van dit niets verbeterende, juist problemen opleverende voornemen. 
Of dit op zijn minst aan te houden en te betrekken bij het zorgvuldiger traject rond faunabeheer dat 
u komende periode toch al van plan bent. Échte verbeteringen realiseert u in samenwerking met 
27.000 gemotiveerde groene vrijwilligers: de jagers! Waaronder onze 175 leden. 

Namens het bestuur

WBE Krimpenerwaard


